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In te vullen door Griffie: Raadsvergadering 
 0 zonder hoofdelijke stemming 
Commissievergadering 0 met algemene stemmen 
Afhandelingsvoorstel voor raad: 0        stemmen voor,          stemmen tegen 
0 hamerstuk 0 aangenomen 
0 bespreekstuk 0 verworpen 
0 anders, nl 0 

 

 

Zaaknummer 
 

: 193935    

Raadsvergadering : 19 december 2017    

 
Onderwerp 

 
: 

 
Onderzoek door Rekenkamercommissie BBLM naar de 
Omgevingsdienst Achterhoek (ODA) 

 
Collegevergadering 

 
: 

 
- 

   

Portefeuillehouder : J.H.A. van Oostrum 
Steller : J.A. Bannink tel:  : 0545-250 800 
 
 

Te nemen besluit: 
1. Onder dankzegging kennis nemen van het onderzoeksrapport “Over de ODA”, 

onderzoek naar de doelmatigheid en doeltreffendheid van de Omgevingsdienst 
Achterhoek 

2. Kennisnemen van de bestuurlijke reactie van het college op het rapport. 
 

 
Waarom dit voorstel en wat is het effect  

1. De Rekenkamercommissie Berkelland, Bronckhorst, Lochem en Montferland (RC 
BBLM) heeft een onderzoek ingesteld naar de doelmatigheid en doeltreffendheid 
van de Omgevingsdienst Achterhoek. De vier genoemde gemeenten nemen alle 
vier deel aan deze zogenoemde verbonden partij gemeenschappelijke regeling), 
naast nog een zestal andere gemeenten uit de Achterhoek en de provincie 
Gelderland. In overleg met de Klankbordgroep (bestaande uit raadsleden van alle 
vier aan de Rekenkamercommissie BBLM deelnemende gemeenten) is dit 
onderwerp gekozen.  

2. Vanwege de samenwerkingsovereenkomst RC BBLM die op 1 januari 2018 
afloopt en de inlevertermijn voor de commissievergadering in december, is de 
Rekenkamercommissie genoodzaakt geweest om het rapport zonder bestuurlijk 
wederhoor aan uw raad aan te bieden. Uw raad heeft vanwege tijdsdruk de 
bestuurlijke reactie nu rechtstreeks van het college gekregen. Kern van de reactie 
van het college is: het rapport schetst het ontstaan en de ontwikkeling van de 
ODA tot een omgevingsdienst die goed functioneert. Ook geeft het rapport nog 
enkele aanbevelingen. Deze aanbevelingen hebben aandacht van het college. 

 

Argumentatie: 
1. De rekenkamercommissie komt niet met vergaande aanbevelingen, maar adviseert om 

de positieve ontwikkeling van de ODA de gelegenheid te geven om te beklijven. In de 
toelichting bij dit voorstel vindt u enkele aandachtspunten die in het rapport staan. 
Voorstel om onder dankzegging kennis te nemen van het rapport 

2. Het college constateert dat de onderwerpen waarop de aanbevelingen betrekking 
hebben al onder de aandacht zijn van de portefeuillehouder en de ambtelijk betrokkenen. 
Het heeft volgens ons geen zin om er dan meer over te zeggen dan dat we kennis 
nemen van de bestuurlijke reactie. Zeker ook al omdat de Rekenkamercommissie 
positief is over de ontwikkeling van de Omgevingsdienst Achterhoek en nu er alleen om 
gaat om die positieontwikkeling voort te zetten en te laten beklijven. 
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Kanttekeningen en risico’s  
N.v.t. 
 
Financiën 
N.v.t. 
 
Communicatie  
Het is verheugend dat de Rekenkamercommissie positief is over de ontwikkeling van de 
Omgevingsdienst Achterhoek. De aanbevelingen zullen in- en extern via de gebruikelijke 
kanalen worden gedeeld (op ambtelijk- en bestuurlijk niveau). 
 
Initiatief, participatie en rol gemeente 
Het is wettelijk verplicht om een rekenkamer of rekenkamercommissie te hebben. De 
Rekenkamercommissie is er om de gemeenteraad te ondersteunen in vooral zijn 
kaderstellende en controlerende taak en het vergroten van de transparantie. Gekeken 
wordt naar doelmatigheid, doeltreffendheid en rechtmatigheid van het gevoerde bestuur. 
Doel hiervan is om aanbevelingen te doen en/of verbeterpunten aan geven. 
 
Planning en evaluatie  
N.v.t. 
 
 
 
 
 
de griffier,  de voorzitter,  
 
 
 
J.A. Bannink.          drs. J.H.A. van Oostrum. 
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Raadsvergadering :  19 december 2017 
 
  
 
 
 
 
De raad van de gemeente Berkelland; 
 
gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders van 22 november 2017;  
 
 

b e s l u i t :   
 
 

1. onder dankzegging kennis te nemen van het onderzoeksrapport “Over de ODA”, 
onderzoek naar de doelmatigheid en doeltreffendheid van de Omgevingsdienst 
Achterhoek, die onderdeel uitmaakt van dit besluit; 

2. kennis te nemen van de bestuurlijke reactie van het college op het rapport. 
 
 
 
 
 
Aldus vastgesteld in de raadsvergadering van 
19 december 2017 
 
 
 
 
 
de griffier,                 de voorzitter,  
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Toelichting raadsvoorstel  
      
Onderwerp  :  Onderzoek door Rekenkamercommissie BBLM naar de        
                                        Omgevingsdienst Achterhoek (ODA) 
 
 
Hieronder wordt een algemene conclusie uit het rapport weergegeven. 
 
Over het algemeen zijn de gemeenten tevreden over de kwaliteit van de door de ODA 
geleverde diensten. Dat wordt bevestigd in klanttevredenheidsonderzoeken. Voor zover 
raadsleden hebben gereageerd op de in het kader van dit onderzoek aan hen 
voorgelegde vragen, komt daaruit naar voren dat zij aanvankelijk kritisch waren over de 
ODA, maar dat ook bij hen het vertrouwen groeit.  
 
De rekenkamercommissie geeft de volgende aanbevelingen:   
 
De algemene conclusie die hierboven staat geeft op zichzelf geen aanleiding voor 
vergaande aanbevelingen. Het belangrijkste is wellicht om op korte termijn juist weinig te 
veranderen. De ontwikkelingen zijn positief, het is zaak om deze positieve ontwikkeling 
de gelegenheid te geven om te beklijven.  
 
Binnen deze context ziet de rekenkamercommissie BBLM aanleiding voor de volgende 
aanbevelingen:  
• Maak de doelen expliciet door deze vast te leggen.  
• Volg nauwgezet de ontwikkelingen met betrekking tot de outputfinanciering. 

Toets of dit systeem inderdaad voldoet aan de gestelde verwachtingen, met 
name of dit resulteert in meer grip op de kosten en baten en het kunnen meten 
van effectiviteit en efficiency.  

• Verken of het efficiënter zou kunnen zijn om als gemeenten meer taken over te 
dragen aan de ODA. Belangrijke overwegingen daarbij zijn of een gezamenlijke 
aanpak van die taken in de ODA leidt tot grotere synergie, betere kwaliteit en 
minder kosten (mogelijk grotere efficiency).  

• Blijf aandacht houden voor de informatievoorziening aan de raden; weliswaar zijn 
de raadsleden daarover niet ontevreden, op onderdelen is duidelijk dat de ODA in 
de beeldvorming nog te kampen heeft met de minder positieve ervaringen in de 
eerste jaren. Deze beelden blijken hardnekkig. In dat licht is het zinvol om de 
raadsleden mee te nemen in de huidige positieve ontwikkelingen. Maak daartoe 
oplegnotities voor de raadsleden, zodat het voor hen gemakkelijker is de 
ontwikkelingen bij de ODA te volgen.  

 
Voor meer informatie verwijzen we naar het rapport van de rekenkamercommissie en de 
bestuurlijke reactie van het college die als bijlagen zijn toegevoegd.  


